



EG-Konformitätserklärung
EC Declaration of Conformity

Bevollmächtigte Person / Authorized person:	AXITEC Energy GmbH & Co. KG
Firma / Company:	AXITEC Energy GmbH & Co. KG
Anschrift / Address:	Otto-Lilienthal-Straße 5, D-71034 Böblingen
Produkt / Product:	Batterie / Battery
Bezeichnung / Designation:	AXIstorage Li SV1
Artikel-Nr. AXITEC / AXITEC item no.:	AY10729 + AY10730

Für das bezeichnete Produkt wird bestätigt, dass es den wesentlichen Anforderungen der folgenden Europäischen Richtlinien und Normen entspricht:

We confirm that the designated product corresponds to the substantial requirements of the following European guidelines:

2014/53/EU RED-Richtlinie

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates über die Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen auf dem Markt und zur Aufhebung der Richtlinie 1999/5/EG

2014/53/EU RED Directive

Directive of the European Parliament and of the Council on the harmonization of the laws of the Member States relating to the making available on the market of radio equipment and repealing Directive 1999/5/EC

2014/35/EU Niederspannungsrichtlinie

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten betreffend elektrische Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen

2014/35/EU Low Voltage Directive

Directive of the European Parliament and of the Council on the harmonization of the laws of the member states relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits.

Böblingen, 01.04.2022

Steffen Wiedmann, CEO